
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

 

Komisja spotkała się na posiedzeniu w dniu 28 stycznia 2019 roku w pełnym składzie.  

Do komisji nie wpłynęły żadne skargi , wnioski ani petycje. 

Komisja poruszyła temat dworca PKP oraz oświetlenia w mieście. 

 

 

                                                                                                       Przewodniczący Komisji  

                                                                                                        Radny Mirosław Wójcik 


